

May 24, 2024  
2024年5月24日

## Authorization of Agent 代理商授权函

As of the current date, Clarivate Analytics (UK) Limited (“**Company**”) certifies that it has already signed an Agent Agreement with Beijing Zhongke Import & Export Ltd (“**Agent**”) of No. 138, Andingmen Street, Huangcheng International Building Tower B, Room 801, Dongcheng District Beijing 100011, in which the Agent is authorized to serve as the Company’s Agent in P.R. China in accordance with the terms and conditions set forth therein.

兹证明，Clarivate Analytics (UK) Limited(简称“公司”)已经与办公室设于北京市东城区安定门外大街 138 号皇城国际大厦 B 座 801 室，邮编 100011 的北京中科进出口有限责任公司 (“**代理商**”) 签署了一份《代理商协议》。根据该协议的条件与条款，代理商被授权在中华人民共和国境内作为公司的代理商提供相关服务。

Company confirms that SSCI, AHCI, ESCI, Grants Index (“**Product**”) are products developed by us, and we have all relevant intellectual property rights of such Product. For the purpose of Shenzhen University of Advanced Technology 2024/9/1 to 2025/8/31 tender for such Product, we have exclusively appointed Agent to support with all matters related to this tender.

公司确认，SSCI, AHCI, ESCI, Grants Index (简称“**产品**”) 产品是我司开发的产品，我司拥有该产品所有相关知识产权。就深圳理工大学 2024/9/1 至 2025/8/31 的投标项目，代理商作为该投标项目我司的唯一指定代理商办理该项目相关事宜。

Please accept this correspondence as a certification and clarification of the Company/Agent relationship. This Agent Authorization Letter shall remain in force for 6 months from the date of this letter.

请将本授权函视为我司与代理商之间关系的证明与澄清。此授权函自此函签发之日起六个月内有效。

